
 

Referat styremøte i OODK 
 

 

 
Møtenummer:  7/2023 

Dato:   11.10.2023 

Klokken:  18:00 

Sted:   Aker Lås, Brobekkveien 

Tilstede:  Marianne Aker  

Linda Bøhm Knutzen  

Anne Kari Lind-fossen  

Espen Jorde  

Hege Torp  

Lisbeth Bergholt 

Forfall:   Hege Wang 

   Yngvill Brønner (vara) 

   Ragnhild Kræmer (vata) 

 

 

Sak 49/2023: Godkjenning av innkalling og dagsorden 

 

Vedtak: Innkalling og dagsorden godkjennes 

 

 

Sak 50/2023: Saker vedtatt på styrets face book-side siden forrige styremøte 

 

Vedtak: Referatet fra møtet 4. september ble godkjent  

 

 

Sak 38/2023: Godtgjørelse og påskjønnelser 

Styret gjennomgikk forslag. 

 

Vedtak: Fremlagte retningslinjene godkjennes med revideringer besluttet i møtet. 

 

 

Sak 51/2023: Styrets arbeidsprosesser 

Styret gjennomgikk prosesser og rutiner for styremøter. Styret gjør små endringer på prosesser for 

innkalling og innfører saksnummer som følger saken i størst mulig grad. Saker må inn i innkalling 

senest to dager før møtet, innstilling med forsalg til vedtak lages om mulig av saksansvarlig. 

 

Vedtak: Nye rutiner vedtatt 

 

 

 

Sak 52/2023: Rutiner for å håndtere hendelser med utagerende hunder 



Styret diskuterte forslag til rutiner for håndtering av hendelser med utagerende hunder.  

 

Vedtak: Saken utredes videre og tas opp igjen neste møte.  

 

 

Sak 53/2023: Blomster til særlige prestasjoner 

Styret formaliserer rutiner som tidligere er praktisert rundt påskjønnelser til medlemmer som har 

utført særlige prestasjoner når de representerer klubben. Pallplasser i NM og internasjonale 

mesterskap vil bli markert dersom styret er oppmerksom på dette.  

 

Vedtak: Praksis vedtatt. 

 

 

Eventuelt 

- Temakvelder, temakveld med skadeforebygging var en suksess. Vi ser på mulighet for temakveld på 

førstehjelp. Linda følger opp.  

- Hege informerte om vintertrening 

- Hege T orienterte om høringsforslag på brukshundsprøver 

- Valgkomité og valg 2024 – Mange sentrale verv skal fylles i styret allerede nå. Det ble enighet om at 

Anne Kari Lind-Fossen setter opp en oversikt over vervene som er på valg og sender dette til Thomas 

Andersen som er formann i valgkomité. 

 

Orienteringssaker 

✔ Antall medlemmer: 453 

✔ Økonomi:   God 

✔ Stevner:   Bruksstevne meldes inn, diskuteres ellers på møtet med 

treningsansvarlige 

✔ Trening/kurs:    

✔ Materiell/vedlikehold:  

 


